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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

  

RĒZEKNES NOVADA DOME 
IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 

2023.gada 23.februārī Nr. 4 
 
Sēdes veids: atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 10:20 
Sēde atklāta plkst. 11:18 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Guntis Rasims  
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Inta Brence, Deputāts Anita Ludborža, Deputāts Guntra 
Kuzmina-Jukna, Deputāts Guna Zenčenko, Deputāts Aivars Buharins, 

 deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs, Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts 
Vilis Deksnis, Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Georgijs Jevsikovs, Deputāts Aija 
Kiserovska, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Staņislavs Šķesters, Deputāts Gunārs 
Smeilis, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs. 

 
Nepiedalās: 

 Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, deputāts Guna Popova – 
pamatdarbā, 

 Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna – darba kārtības 4.jautājuma izskatīšanā un lēmuma 
pieņemšanā. 

 
Uzaicinātie: 

 Dricānu pirmsskolas izglītības iestādes Vadītājs/direktors (izglītības jomā) Biruta 
Bikovska (1.§), Strūžānu pirmsskolas izglītības iestāde "Zvaniņš" Vadītājs/direktors 
(izglītības jomā) Ilze Treikule (2.§), Pedagogu atalgojuma Dekšāru pamatskolas 
direktora pienākumu izpildītāja Ilze Valeniece (3.§), Viļānu apvienības pārvaldes 
vadītājs Ivars Ikaunieks (3.§), Maltas vidusskolas Skolas direktors Vinera Dimpere 
(5.§), Maltas vidusskolas Pamatdarbības struktūrvienības VADĪTĀJS/ DIREKTORS 
(izglītības jomā) Gaļina Bogdanova (5.§), Maltas apvienības pārvaldes vadītājs Edgars 
Blinovs (5.§). 

 
Darba kārtībā: 
 
1. Par Rēzeknes novada pašvaldības Audriņu pirmsskolas izglītības iestādes likvidāciju. 
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2. Par Rēzeknes novada pašvaldības Strūžānu pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaniņš” 
likvidāciju. 

3. Par Dekšāru pamatskolas likvidāciju. 

4. Par Rēzeknes novada pašvaldības Lūcijas Rancānes Makašānu Amatu vidusskolas 
reorganizāciju. 

5. Par Maltas vidusskolas reorganizāciju, likvidējot tās struktūrvienību Liepu pamatskola. 

6. Par izglītojamo ēdināšanas izdevumu apmaksu ārpus izglītības iestādes organizētajos 
pasākumos. 

 
   

1.§ 
Par Rēzeknes novada pašvaldības Audriņu pirmsskolas izglītības iestādes likvidāciju 

Ziņo Guntars Skudra: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par Rēzeknes novada pašvaldības Audriņu pirmsskolas izglītības 
iestādes likvidāciju. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

(aicina sniegt informāciju par darba grupas dalību izvērtēšanas procesu 
un gala rezultātiem) 

Izsaka viedokli 
Guntars Skudra: 

(sniedz informāciju) 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Nosaukums ir par likvidāciju, bet patiesībā iestāde tiek reorganizēta. 
Cik jau pašvaldībā ir šādu iestāžu? 

Izsaka viedokli 
Guntars Skudrs: 

(sniedz detalizētu atbildi par esošo iestāžu reorganizācijas modeli) 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Šis modelis vairākās izglītību iestādēs ir palīdzējis saglabāt vietas. 
Bērnu skaits tomēr ir noteicošais. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Labāk, ka pirmsskolu iestādes tiek apvienotas, nevis pievienotas 
skolām. Bet īsti nav pareizi, ka tiek jauktas apvienības. Tika izveidotas 
teritoriālās vienības, kā apvienību teritorijas. Tad katras apvienības 
teritorijā arī jānotiek pārvaldes darbībai un visām iestādēm 
jāfunkcionē arī šajā teritorijā (turpina paust viedokli). 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Audriņu pirmsskolu apkalpos Dricānu apvienība. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Te arī ir problēma, ka apkalpo vieni, bet pārējo dara otri. 

Izsaka viedokli 
Guntars Skudra: 

Tās ir Rēzeknes novada robežas, līdz ar to nekādām problēmām 
nevajadzētu būt. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

(izsaka viedokli) 

Izsaka viedokli Anita 
Ludborža: 

Ko darīs likvidējamo bērnudārzu vadītāji? Vai viņiem tiks piedāvāts 
kāds alternatīvs darbs šajā iestādē? 

Izsaka viedokli 
Guntars Skudra: 

Šobrīd vadītājs strādā uz nepilnu likmi. Audriņos pienākumu vietu 
izpilda Dricānu pirmsskolas izglītības vadītāja. Strūžānu pirmsskolas 
vadītāja zaudē darbu, bet viņa strādā kā metodiķis. Turpmāk arī varētu 
būt metodiķis vai skolotāja šajās trīs iestādēs. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

(aicina izteikt viedokli Audriņu pirmsskolas iestādes vadītājas 
pienākumu izpildītājai un Dricānu pirmsskolas vadītājai Birutai 
Bikovskai un Strūžānu pirmsskolas izglītības vadītājai Ilzei Treikulei) 
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Izsaka viedokli Biruta 
Bikovska: 

(izsaka viedokli) 

Izsaka viedokli Ilze 
Treikale: 

(izsaka viedokli) 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Anita Ludborža, Guntis Rasims, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Rēzeknes novada pašvaldības Audriņu pirmsskolas izglītības 
iestādes likvidāciju". 

 
2.§ 

Par Rēzeknes novada pašvaldības Strūžānu pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaniņš” 
likvidāciju 

Ziņo Guntars Skudra: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par Rēzeknes novada pašvaldības Strūžānu pirmsskolas izglītības 
iestādes “Zvaniņš” likvidāciju. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Anita Ludborža, Guntis Rasims, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Rēzeknes novada pašvaldības Strūžānu pirmsskolas 
izglītības iestādes “Zvaniņš” likvidāciju". 

 
3.§ 

Par Dekšāru pamatskolas likvidāciju 
Ziņo Guntars Skudra: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par Dekšāru pamatskolas likvidāciju. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Darba grupā tika secināts, ka ir trīs iespējamie varianti. Pirmais 
variants - skolu slēgt, bet tad ir risks, ka audzēkņi varētu doties 
mācīties uz Varakļānu vidusskolu, nevis Viļānu vidusskolu. Otrs 
variants - vēl par gadu pagarināt skolas darbību, kas prasītu lielus 
ieguldījumus no pašvaldības. Trešais variants - Dekšāru skolas 
apvienošana ar Viļānu vidusskolu, kas ir vislabākais kompromiss. Pie 
trešā varianta darba grupa arī palika. 

Izsaka viedokli 
Guntars Skudra: 

(prezentē Dekšāru skolas skolēnu punktējumu kartē) 
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Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Nākamgad Dekšāru skolai būs 115 pastāvēšanas gadi. Tas būtu arī 
simbolisks žests no pašvaldības puses, dot iespēju sagaidīt jubileju. To 
arī ir lūguši daudzi vecāki. 

Izsaka priekšlikumu 
Staņislavs Šķesters: 

(izsaka priekšlikumu nepievienot Dekšāru pamatskolu Viļānu 
vidusskolai, bet ļaut pastāvēt tai vēl vienu gadu līdz jubilejas 
sagaidīšanai) 

Izsaka viedokli 
Guntars Skudra: 

Šobrīd pie esošā finansējuma un bērnu skaita, kā autonomā skola, 
nevar nodrošināt nepieciešamo mācību plānu. Ar 1.septembri ir slodžu 
sabalansēšana, kas ir 65 uz 35, un skolotāju trūkst. Līdz ar to Dricānu 
pamatskolā nevarēs nodrošināt pilnvērtīgu darbu bez attiecīgā donora, 
kas ir Viļānu vidusskola. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Tā kā runa iet par Dekšāru pamatskolas reorganizāciju, pievienojot to 
Viļānu vidusskolai, kāpēc nav uzaicināts Viļānu vidusskolas 
direktors? 

Izsaka viedokli 
Guntars Skudra: 

Viļānu vidusskolas direktors nebija uzaicināts, bet ar viņu šis 
jautājums tika izrunāts. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

(aicina paust viedokli Dekšāru pamatskolas direktora pienākumu 
izpildītājai Ilzei Valeniecei) 

Izsaka viedokli Ilze 
Valeniece: 

Apvienojot Dekšāru pamatskolu ar Viļānu vidusskolu, ir iespēja šo 
izglītības iestādi saglabāt. Svarīgi ir tas, ka skola ir vienīgais, kas 
paliek Dekšāru pagastā. Tā ir vieta, kur cilvēki nāk uz kultūras 
pasākumiem. Visi priecātos, ja skolas darbība tiktu saglabāta. Vai 
Dekšāru pamatskola varēs būt kā Viļānu vidusskolas struktūrvienība , 
lielā mērā ir atkarīgs no ministrijas. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šobrīd pašvaldību savienība un Izglītības ministrija kopēji ir 
izveidojuši darba grupu, kuras mērķis ir identificēt pašvaldību 
vajadzības, nepieciešamo atbalstu, galvenos izaicinājumus, labās 
prakses piemērus, veidojot bērnu centrētu un cilvēkresursu efektīvu 
skolu tīklu. Nenovēršami ir arī efektīvu cilvēkresursu izmantošanas 
parametrs, kas saistās arī ar arodbiedrības prasībām. Protams, 
objektīvām prasībām saistībā ar atlīdzību (turpina sniegt informāciju 
un paust viedokli). 

Izsaka viedokli Aija 
Kiserovska: 

Ir saņemtas ne tikai vecāku vēstules, bet arī absolventu vēstule, kurā ir 
ne tikai emocijas, bet arī pamatojums. Dekšārēs visi kultūras pasākumi 
notiek sporta zālē, kuru nākotnē vajadzēs uzturēt. Aicinu izmest no 
sarunām vārdus "uz vienu gadu". Nākamgad arī pieņemsim lēmumu, 
vai skolu slēgt. Samazinājums viennozīmīgi ir arī saistīts ar direktores 
aiziešanu mācību gada priekšvakarā (atbalsta deputāta Staņislava 
Šķestera priekšlikumu). 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Bērnu aiziešana nav saistīta ar direktores aiziešanu (sniedz 
informāciju). 

Izsaka viedokli Aija 
Kiserovska: 

Direktores aiziešana radīja paniku, neskaidrību par to, kas gaidāms. 
Bija arī bērni, kuri no skolas aizgāja pēdējā brīdī. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šobrīd iet runa par lēmumu, kurā nav runas par vienu gadu. Lēmums 
ir par reorganizāciju (atbalsta deputāta Viļa Dekšņa viedokli). Šobrīd 
tiek meklēti argumenti, lai saglabātu Dekšāru pamatskolu. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Pēdējos gados Rēzeknes novada iedzīvotāju skaits ir manāmi 
samazinājies, bet skolu skaits palicis tas pats. Tāpēc ir jāsaprot, ka 
šādas izglītības iestāžu reorganizācijas un likvidācijas ir jāveic. 
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Izsaka viedokli Ivars 
Ikaunieks: 

Pastāv liels risks, ka ministrija var šo reorganizāciju nesaskaņot. 
Apvienībā ir paredzēts izskatīt visa apkalpojošā personāla skaitu, līdz 
ar to varētu samazināt apkopēju skaitu, lai samazinātos skolas kopējie 
izdevumi. Veikt arī reorganizāciju apkures lietās, to automatizējot. Uz 
3-4 darba vietām varētu ekonomēt. Neziņa ir arī par to, kas notiks ar 
ēku. Vai tā tiks pārveidota par sociālās aprūpes iestādi, vai nē. Vēl 
viena lieta ir tā, ka ir bērni, kas tiek izstumti no lielajām skolām un 
viņiem ir labāk mācīties mazā skolā, kur ir individuālāka attieksme. 
Apvienība varētu šādiem bērniem nodrošināt transportu, nokļūšanai 
skolā. Gada laikā varētu mēģināt palielināt bērnu skaitu un samazināt 
izdevumus. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ministrija Dekšāru pamatskolas reorganizāciju var nesaskaņot, tāpēc 
pamatskolas ir jāatstāj kā atsevišķa izglītības iestāde, nepievienojot 
Viļānu vidusskolai. 

Deputāti: (diskutē) 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

(aicina balsot par sagatavoto lēmuma projekta redakciju) 

Par lēmumu balso: "par"  - 
5 (Inta Brence, Aivars Buharins, Anita Ludborža, Guntis 
Rasims, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - 1 (Guntra Kuzmina-Jukna) 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Dekšāru pamatskolas likvidāciju". 

 
4.§ 

Par Rēzeknes novada pašvaldības Lūcijas Rancānes Makašānu Amatu vidusskolas 
reorganizāciju 

Ziņo Guntars Skudra: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par Rēzeknes novada pašvaldības Lūcijas Rancānes Makašānu 
Amatu vidusskolas reorganizāciju. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kāds ir kopējais skolēnu skaits? 

Izsaka viedokli 
Guntars Skudra: 

Makašānu skolā šobrīd ir 62 skolēni pamatskolas posmā un 9 skolēni 
vidusskolā. Pēc prognozēm pamatskolā būs 75 skolēni un vidusskolā 
pēdējā klasē paliek 4 skolēni. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Pēdējai klasei tiks ļauts pabeigt vidusskolu? 

Izsaka viedokli 
Guntars Skudra: 

Jā. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Vai skolas pārstāvis šodien ir klātesošs? 

Izsaka viedokli 
Guntars Skudra: 

Skolas direktore pamatoja savu neierašanos ar to, ka šis jautājums jau 
ir izrunāt. Arī ar darbiniekiem viss ir izrunāts. 28.februārī brauksim 
runāt arī ar vecākiem. 
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Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Skolas direktore teica, ka pedagogu kolektīvs piekrīt šai 
reorganizācijai. 

Izsaka viedokli Guntra 
Kuzmina-Jukna: 

Jautājuma izskatīšanā un lēmuma pieņemšanā nepiedalos. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
5 (Inta Brence, Aivars Buharins, Anita Ludborža, Guntis 
Rasims, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - 1 (Guntra Kuzmina-Jukna - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Rēzeknes novada pašvaldības Lūcijas Rancānes Makašānu 
Amatu vidusskolas reorganizāciju". 

 
5.§ 

Par Maltas vidusskolas reorganizāciju, likvidējot tās struktūrvienību Liepu pamatskola 
Ziņo Guntars Skudra: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par Maltas vidusskolas reorganizāciju, likvidējot tās 
struktūrvienību Liepu pamatskola. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

(aicina izteikt viedokli Maltas vidusskolas direktorei Vinerai Dimperei 
un struktūrvienības vadītājai Gaļinai Bogdanovai) 

Izsaka viedokli Vinera 
Dimpere: 

Pie šī secinājuma nonācām jau rudenī, ko uzskatāmi parāda arī skolēnu 
punktējums kartē. 

Izsaka viedokli Gaļina 
Bogdanova: 

Mēs visi saprotam, ka nevaram nodrošināt kvalitatīvu skolas darbu. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kur un cik varētu aiziet audzēkņi pēc skolas likvidācijas? 

Izsaka viedokli Gaļina 
Bogdanova: 

Pilsētas bērni paliks pilsētā, bet saistībā ar pārējiem bērniem tiks runāts 
par transportu, kas varētu viņus vest uz Maltas vidusskolu. 

Izsaka viedokli Vinera 
Dimpere: 

Mums ir bērni, kas ar autobusu brauc uz mūzikas nodarbībām, 
rotkalšanu. Iespēja nodrošināt transportu pastāv. 

Izsaka viedokli 
Guntars Skudra: 

Daļa pilsētas skolēnu ir atstājuši pilsētas skolas un devušies uz Liepu 
pamatskolu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Šī skola tehniski ir ļoti labā stāvoklī. Likvidācijas gadījumā ir jādomā, 
ko darīt ar šīm ēkām. Katrai pašvaldībai ir jāpilda savas funkcijas. Ja 
no Rēzeknes pilsētas tik daudz bērnu mācās Rēzeknes novada skolās, 
tad pilsētai ir jādomā, kur šajā gadījumā bērnus mācīt. Mums jārūpējas 
par sava novada bērniem un mācību kvalitāti. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

(aicina paust viedokli Maltas apvienības pārvaldes vadītājam Edgaram 
Blinovam) 

Izsaka viedokli Edgars 
Blinovs: 

Ēka ir maksimāli jāsaglabā, jo tā ir pievilcīga gan ar savu vizuālo 
izskatu, gan iekšējo saturu. Skola atrodas Laizānu parkā, kas ir dabas 
aizsardzības vērtība. Ir viss, kas nepieciešams infrastruktūrai - 
datorklases, interaktīvās tāfeles, modernas telpas. Jautājums ir arī par 
darbiniekiem. Ja tiks izveidota jauna vieta, šie darbinieki varētu startēt 
uz jaunajiem amatiem. 
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Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kā tiks nodrošināta bērnu nokļūšana līdz izglītības iestādei? Un, kāda 
situācija ir ar pedagogiem skolā? 

Izsaka viedokli Edgars 
Blinovs: 

Runājot par skolēnu pārvadājumiem, tad to nodrošina Rēzeknes 
satiksme saskaņā ar iepirkuma līgumu. Izpilde ir līdz šī gada beigām, 
kas nozīmē, ka ar jauno mācību gadu līgums būs pārtraucams. Skolā 
darbojas arī skolas viesnīca, kurā dzīvo 6 bērni. Varētu izskatīt iespēju, 
ka Bekšu ciemata bērni, sākoties jaunajam mācību gadam, varētu būt 
nogādāti uz Maltas vidusskolu. Vecāku sarunās izskan, ka izdevīgāk ir 
Rēzeknes pilsēta. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Rēzeknes novada skolās nevar liegt mācīties bērniem no citām 
administratīvajām teritorijām. Ir jārunā ar iedzīvotājiem, lai mācībām 
tiktu izvēlēta Maltas vidusskola. Runājot par Liepu pamatskolas 
internātu, kur pašlaik dzīvo 6 bērni. Kāpēc bērni nevar dzīvot 
ģimenēs? Kādi ir sociālie apsvērumi, ka bērnam ir jādzīvo ārpus 
ģimenes? Arī no finanšu līdzekļu efektīvas izmantošanas viedokļa tas 
nav pareizi (izsaka viedokli). 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kāda situācija ir attiecībā uz pedagogiem? 

Izsaka viedokli Gaļina 
Bogdanova: 

Šobrīd skolā ir 12 skolotāji. 9 skolotājiem tas ir pamatdarbs. No tiem 
3 ir pirmspensijas vecuma vai pensijas vecumā. 2 skolotāji ir studenti. 
Ir skolotāji, kuriem jau piedāvāja darbu Rēzeknes skolās. Un ar 3 
skolotājiem būs individuāli jādomā, kas būs tālāk. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Cik no šiem skolotājiem dzīvo uz vietas - Bekšos un tuvākajā 
apkaimē? 

Izsaka viedokli Gaļina 
Bogdanova: 

Viena skolotāja. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Un pārējie? 

Izsaka viedokli Gaļina 
Bogdanova: 

Daudzi ir no Rēzeknes. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Rēzeknes pilsētas bērni un novada bērni nav jādala. Ir jādomā par 
visiem bērniem. Visi dzīvojam vienā valstī. Likums nosaka, ka bērni 
var mācīties, kur viņi grib. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Anita Ludborža, Guntis Rasims, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Maltas vidusskolas reorganizāciju, likvidējot tās 
struktūrvienību Liepu pamatskola". 

 
6.§ 

Par izglītojamo ēdināšanas izdevumu apmaksu ārpus izglītības iestādes organizētajos 
pasākumos 
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Ziņo Guntars Skudra: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par izglītojamo ēdināšanas izdevumu apmaksu ārpus izglītības 
iestādes organizētajos pasākumos 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

(aicina lēmuma projekta 3.punktu formulēt redakcionāli korekti) 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Anita Ludborža, Guntis Rasims, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
izglītojamo ēdināšanas izdevumu apmaksu ārpus izglītības 
iestādes organizētajos pasākumos" 

 
 
 
 
Sēde slēgta plkst. 12:48 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:        Guntis Rasims 
 
 
 
 
Protokoliste          Natālija Zvīdriņa 
 


